

RM34.9 million windfall for two jackpot winners

KUALA LUMPUR: Ushering in the Year of the Rabbit, Sports Toto gave out Chinese New Year ang pows in the form of jackpots amounting to RM34.9 million on Jan 22 and 25.

A 57-year-old car sales agent from Selangor won RM27.13 million in the Supreme Toto 6/58 jackpot on Jan 22.

When collecting his winnings at the STM Lottery head office, the winner said he would usually buy Lucky Pick tickets for the Lotto games.

"It's Chinese New Year, and it's the best time to test our luck. I am so happy I have the 'ong' to win the jackpot on the first day of Chinese New Year."

The winner said it was his wife who found out the happy news when she went to a Toto outlet to check the tickets at the CheckWin machine.

"She was so confused when she saw so many numbers appearing on the CheckWin machine. Luckily, a helpful Toto staff helped her to call me to tell me the great news."

The winner's Lucky Pick ticket netted him RM27,130,904.85 and he said he would share the winnings with his wife and daughter.

Three days later, a 45-year-old human resource supervisor from Perak won the RM7.77 million Power Toto 6/55 jackpot on Jan 25.

The winner said he bet on the same number combination consisting of his family members' birth dates, age and wedding date for more than 10 years.

He won RM7,770,241.70 and said he would use the winnings to pay off his debts.

兔然發財



2男擊中積寶3490萬

(吉隆坡2日讯)来自雪兰莪的汽车销售员和来自霹靂州的人力资源部主任在大年初一(1月22)及年初四(25日),分别赢走多多博彩总值逾3490万令吉的积宝巨奖,过个大肥年!

57岁汽车销售员,是于年初一击中好运多多六合彩(6/58)积宝,抱走总值逾2713万令吉的巨奖。

根据多多博彩文告,这位赢家日前到吉隆坡多多博彩

总部兑领奖金时说,他通常会以“电脑幸运选字”玩法投注乐多游戏。“正逢新春佳节,亦是让我们碰碰运气的最佳时机。我很高兴自己手气旺,能在大年初一幸运赢得大奖。”

他说,他的妻子是在前往一家多多销售站使用CheckWin机器,替他查核彩票时得知这项天大好消息。

“当她看到CheckWin机器上显示一长串数字时,顿时感到非常困惑。在该销售站职员的协助下,她联络我告知这项喜讯。”

由于他是以“电脑幸运选字”玩法投注,因而凭其中奖号码组合——1、3、30、32、36及46击中积宝奖项,抱走总值2713万零904令吉85仙的奖金。他表

示会与妻子和女儿分享这笔奖金。

文告指出,在3天后,另一名来自霹靂州的45岁人力资源部主任,在25日击中至尊多多六合彩(6/55)积宝,赢走总值逾777万令吉的巨奖。

用奖金偿还债务

这名幸运儿表示,本身追捧源自家人的出生日期、年龄和结婚日期之中奖号码组合——2、10、19、24、27及28已有逾10年之久。“当我看到这组熟悉的中奖号码组合出现在开彩成绩上时,我的坚持终于得到应有的回报。”

他总共赢得总值777万零241令吉70仙的积宝奖金。他表示会用这笔奖金来偿还债务。(LPP)